

Møtereferat - Hovedstyret - 7. juni 2023

Til stede:

Jonas, Maren, Dag, Lars, Roar, Angela, Beate, Hans-Erik (invitert)

Forfall:

Teresa, Rebekka, Marius, Sebastian

#	Møtereferat Hovedstyret FIF 7. juni 2023	Ansvar	Frist
23/27	Referat fra 10 mai ble godkjent	Styret	
23/28	<p><u>Gruppeledernes orientering</u></p> <p>Håndball:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Stort arbeid med å planlegge rekruttering. Landet på 3 onsdager med åpne treninger (2, 9 og 16 august). I samarbeid med innebandy. ● Har fått laget ny sportsplan. Revideres etter ferien. <p>Fotball:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Har satt opp nye åpne treninger på søndag. Håper på å få et nytt førsteklasse-lag (2017). Ønsker foreldre-trenere. ● Neste styremøte i fotballen er 20. juni. Alle trenere skal ha trenerattest og skaffet den innen høsten er i gang. ● Ønsker seg sportsplan. ● Lasse jobber med lavterskel tilbud etter skoletid kalt «Gøy med ball». <p>Innebandy senior:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Jobber med rekruttering til et 2-lag (starter i 5 div). Forsøker komme i gang med registrering av deltakere inn i mot sommeren og etter sommeren – og finne grunnlaget for hvor spillerne kan plasseres. ● På fredager er det løkkebandy. Vurderer om noen juniorspillere kan trekkes inn i senior-2. ● Vi er kontaktet av DFI, de har ikke seniorlag neste sesong, men har et stort jr-lag (jr elite). Av disse er det 6..8 som har lyst til å se på alternativer til DFI. Her kan vi vurdere samarbeid og undersøke mulighetene til at spillerne kan løse lisens for både senior FIF og junior DFI. ● FIF har åpne treninger i sommer der spillere fra DFI kan inviteres. Det merkantile tar vi senere. ● På sikt kan vi kanskje få i gang et juniorlag i FIF med 	Orienterings sak	

	<p>andre årsklasser.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Stort arbeid med å planlegge rekruttering landet på 3 onsdager åpne treninger (2, 9 og 16 august). I samarbeid med håndball. Innebandy har dessuten 3 treninger før fellesferien. ● Angela i dialog med DFI (a-lag) og ønsket om samarbeid. <ul style="list-style-type: none"> ○ DFI og FIF kan samarbeide om bedre tilbud for å unngå tap av spillere til Sveiva, Tune eller andre klubber. ○ Det jobbes med trenerkabalens til 2013-laget. ○ Jobber med å utvide styret i innebandy. En prosess som kan startes snarlig. <p>Styrke:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Sebastian fravær. <p>Allidrett</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Rebekka fravær. 		
23/29	<p><u>Klubbavtale</u></p> <p>Jonas presenterte de ulike alternativene satt opp mot hverandre. Styremedlemmene plikter å lese gjennom avtalene hver for seg.</p>	Styret	21 juni 2023
23/30	<p><u>Rapport om anbefalt utbedring av klubbhuset</u></p> <p>Rapporten er ikke klar. Hans Erik leverer rapport til Jonas som distribuerer til styret for gjennomlesning innen 10 juni.</p> <p>Oppvaskmaskinen må fikses.</p> <p>Tiltak som barnehagen skal tilbakestilles må følges opp. F.eks toalett. Vi forventer at barnehagen fikser i løpet av juli måned.</p> <p>Benkeplaten på kjøkkenet må fikses, men er ikke et absolutt «must» før utleie.</p>	Jonas og Hans Erik	10 juni 2023 (rapport)
23/31	<p><u>Driftsavtale NK Dag og Lars</u></p> <p>Dag Anders orienterte om driftsavtalen (revidert) med NK. Dag ber styret lese gjennom avtalen som ligger på Google Disk. Frist 14 dager. Hvis ingen innsigelser, kan Dag kontakte Martin og få avtalen signert.</p>	Styret. Hvis ok tilser Dag at avtalen signeres.	21 juni 2023
23/32	<p><u>Økonomi inkl disponering av HS midler</u></p> <p>Dag gikk gjennom regler for sponsing (eldre regler). Alle sponsorinntektene er bokført og brukt på lik linje med andre inntekter. Uansett er inntektene markert med hvor det kommer fra.</p> <p>Det er et spørsmål om vi bør øremerke hva midlene går til. Spesielt av hensyn til gruppene. Vi kan bli bedre til å kommunisere hvordan dette foregår.</p> <p>Vi har «avdelingsregnskap» som viser hva de ulike gruppene</p>	Orienterings sak ved Dag	

	<p>bruker midlene til.</p> <p>En løsning kan være å ha noter i regnskapet. Vi kan jobbe mer med hvordan vi kommuniserer og synliggjør bruk av sponsormidler.</p>		
23/33	<p><u>Representant NIR</u></p> <p>Kandidatene har blitt informert om hva som forventes av representantene. Hans-Erik og Marit er våre kandidater. Det er plass til en kandidat (1) i NIR og vår klubbkandidat er Hans-Erik. Er det plass til en vara kandidat så foreslår vi Marit.</p> <p>Møtet i NIR finner sted på Berger 19:30, 8.juni.</p>	Lars	8 juni 2023
23/34	<u>Endelig halltildeling og konsekvenser for klubben</u>	Orienterings sak ved Dag	
23/35	<u>Beate sitt hjørne</u>	Orienterings sak ved Beate	
23/36	<u>Eventuelt</u>		

Fagerstrand 7. juni 2023
Lars